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 Protokół nr IX/2019 

przebiegu IX sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 28 czerwca 2019 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 15 Radnych. Nieobecni byli Radni Piotr Ruta i Wojciech Zajler.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyli również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

2. Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska.  

3. Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. 

4. Marek Matuszewski z-ca naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami  

5. Anna Radajewska kierownik centrum aktywizacji zawodowej Powiatowego Urzędu Pracy. 

6. Karolina Gałuszka Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. 

7. Mecenas Dominik Czubanowski. 

8. Przedstawiciele lokalnych mediów. 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady VIII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących,  a podstawą prawną do tego jest art. 6 ust. 1 lit. c 

rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych oraz art.15 ust. 1a ustawy o samorządzie 

powiatowym. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna 

podejmować prawomocne uchwały.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z  VIII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Informacja za rok 2018 z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz 

Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2020. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w 

Powiecie Śremskim na lata 2019-2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy powiatem 

śremskim a gminą Śrem. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenie gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2019 rok. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

14. Zamknięcie sesji. 
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Ad 2. 

Radny Emil Majsner powiedział, że 28 czerwca mija 63 rocznica Poznańskiego Czerwca’56, w 

związku z tym zapytał Przewodniczącego Rady czy można uczcić osoby poległe minutą ciszy. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski wyraził zgodę. 

Wszyscy zgromadzeni uczcili poległych Poznańskiego Czerwca’56 minutą ciszy. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował radnemu za inicjatywę. 

 

Przewodniczący poinformował, że do protokołu z sesji nie wpłynęły uwagi Radnych.  

 

Protokół VIII sesji z dnia 30.05.2019 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 

wstrzymujący się). 

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu z 

wykonania uchwał Rady Powiatu stanowiące załącznik nr 4 do protokołu nie wymaga 

uzupełnienia. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Informacji za rok 2018 z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia 

oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2020. Informacja stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 
Poinformował, że informacja była przedstawiana na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, 

więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Śremskim na lata 2019-2021. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc 

otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IX/69/2019 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 

w Powiecie Śremskim na lata 2019-2021 została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy 

powiatem śremskim a gminą Śrem. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc 

otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IX/70/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy 

powiatem śremskim a gminą Śrem została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenie gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, więc 

otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IX/71/2019 w sprawie udzielenie gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2019 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 

10 do protokołu. 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że nie zgadza się na wydatkowanie kwoty 18.450 zł na 

ekspertyzę dotyczącą sprzedaży lub wynajęcia szpitala, o czym powiedział już na komisji budżetu 

i szerzej będzie mówił w interpelacjach. Zapytał skąd wzięła się taka kwota, ponieważ z 

wstępnych analiz dowiedział się przy pomocy kilku osób, że takie opracowania mogą wykonywać 

np. uczelnie wyższe, chociażby poznańskie za znacznie niższą kwotę. Na posiedzeniu komisji 

budżetu była mowa o firmie wrocławskiej, która taką ekspertyzę może przeprowadzić. Jego 

zdaniem, aby być w zgodzie z przepisami prawa i własnym sumieniem najpierw powinna być 

podjęta decyzja o celowości przygotowania ekspertyzy, a dopiero później można myśleć o 

wydatkowaniu środków.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że kwota, która jest proponowana w 

budżecie wynika z rozpoznania rynku i ofert kancelarii, które zajmują się  zagadnieniami 

działalności leczniczej. Firma, z którą prawdopodobnie zostanie zawarta umowa jest rzeczywiście 

firmą wrocławską. Z tą firmą powiat miał kontakt przy okazji negocjowania z wierzycielami i 

zawieraniem umów. Jest to kancelaria, która reprezentowała również wielu wierzycieli. Firma jest 

bardzo kompetentna, rzeczowa, wykazująca się dużą wiedzą w tej dziedzinie, z którą to 

współpracowaliśmy podczas procesu spłaty wierzytelności. Zdaniem pani Sekretarz kwota jest 

poparta rzetelnym rozpoznaniem rynku i w pełni uzasadniona, wybór jest jak najbardziej celowy. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował negatywnie projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IX/72/2019 zmieniająca uchwałę budżetową na 2019 rok  została podjęta przez Radę 

Powiatu (11 głosów za, 4 przeciw) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań . 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował negatywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IX/73/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (11 głosów za, 3 przeciw, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radny Emil Majsner podziękował Przewodniczącemu Rady i pracownikom biura rady za 

wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu „wolne wnioski i informacje”. Stwierdził, że dzięki 

temu dajemy mieszkańcom możliwość swobodnych wypowiedzi i, w przyszłości wiele osób 

będzie chciało skorzystać z takiej możliwości.  

Następnie radny złożył interpelację w sprawie udzielenia wyjaśnień do Sprawozdania 

finansowego Szpitala Powiatowego im. Tadeusza Malińskiego w Śremie Sp. z o.o. za 2018 rok, 

oraz planów Starostwa wobec Spółki.  

Radny zwrócił się z pytaniem do pani Sekretarz dlaczego firma, która wcześniej robiła ekspertyzy 

dla powiatu za darmo lub za połowę kosztów nie może tego zrobić teraz. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że nie padła z jej ust informacja aby firma 

sporządzała dla powiatu jakiekolwiek ekspertyzy za darmo. Powiat konsultował się z wieloma 

kancelariami, które reprezentowały wierzycieli. Sekretarz powiedziała, że z tą firmą zdarzyło się 

kilkakrotnie współpracować, kontaktować, wymieniać wiedzę merytoryczną i doświadczenia. 

Dodała, że ta firma jest rzetelna i bardzo dobrze osadzona w obszarze działalności medycznej.  
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Jeżeli chodzi o wprowadzenie do porządku obrad punktu „wolne wnioski i informacje” pan radny 

kolejny raz podnosi, że Przewodniczący Rady uniemożliwiał dostęp mieszkańców do sesji. 

Sekretarz wytłumaczyła, że wprowadzenie tego punktu jest zmianą formalną zapisu, a porządek 

obrad nadal adresowany jest do radnych i punkt „wolne wnioski i informacje” również jest 

adresowany do radnych. Natomiast mieszkaniec zawsze miał możliwość i ma ją nadal, 

uczestnictwa w sesji i zabrania  głosu.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Dopierała odczytała pismo w imieniu Zarządu Prawa i 

Sprawiedliwości w Śremie, które wyjaśniało dlaczego Klub PiS głosował negatywnie nad uchwałą 

zmieniającą uchwałę budżetową. Pismo dotyczyło planowanego przez Starostę wydatkowania 

środków na ekspertyzę dotyczącą możliwości dzierżawy lub sprzedaży udziałów Szpitala 

Powiatowego na co Klub PiS wyraził swój sprzeciw. Wskazano, w nim, że na XVIII sesji Rady 

Powiatu w dniu 20 maja 2016 roku Starosta zachęcał radnych Rady Powiatu do dzierżawy 

udziałów szpitala podmiotowi zewnętrznemu. Jednak wycofał się z tego pomysłu dzięki radnym 

Prawa i Sprawiedliwości oraz działaczom związkowym ze szpitala, obecnym podczas tego 

posiedzenia. Klub PiS uważa, że bez ich pomocy i zaangażowania w tej sprawie Starosta Śremski 

Zenon Jahns nie otrzymałby od rządu premiera korzystnej pożyczki z budżetu państwa. Klub PiS 

zaapelował do wszystkich radnych Rady Powiatu, aby zadbać o wspólne dobro jakim jest Szpital 

Powiatowy i nie marnować publicznych pieniędzy na niepotrzebne ekspertyzy. Pismo stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że jeżeli chodzi o udzielanie powiatowi pożyczki na 

zaciągnięte zobowiązania SP ZOZ nie jest prawdą to, że w Ministerstwie Finansów rządzi 

polityka tam rządzi kondycja finansowa samorządów, nie pan premier Morawiecki. Starosta 

powiedział, że w dniu wczorajszym na posiedzeniach dwóch komisji wyczerpująco został 

omówiony temat szpitala. Stwierdził jednoznacznie, że zarząd i koalicja rządząca w ogóle nie 

myślą o tym aby sprzedać czy wydzierżawić szpital. Dodał, że w przestrzeni publicznej pojawiają 

się informację, że szpital jest zadłużony co nie jest prawdą. Szpital nie jest zadłużony. Szpital 

może mieć problem z utrzymaniem płynności. Starosta powiedział, że jeżeli nadal będzie trwała 

dyskusja na ten temat, to wystąpi do pana Przewodniczącego z wnioskiem formalnym o 

zakończenie dyskusji. 

 

Radny Emil Majsner skomentował, że nie przejmuje się wnioskiem Starosty, ponieważ radni 

zostali wybrani przez ludzi dla, których się tutaj spotykają. Radny powiedział, że rachunek 

szpitala wykazuje straty w wysokości blisko 3 mln zł, a pan Starosta przed chwilą powiedział, że 

szpital nie jest zadłużony. Więc jak to się ma do rzeczywistości. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że radny jest przedsiębiorcą i zapewne zna się na 

rachunkowości i przepływach finansowych. W przestrzeni publicznej funkcjonuje opinia, że 

szpital jest ponownie zadłużony i grozi mu likwidacja co nie jest prawdą. Szpital boryka się z 

innym problemem, a mianowicie z płynnością finansową spółki czyli z bieżącą działalnością.  

 

Radny Paweł Wojna powiedział, że zgadza się ze zdaniem pana Starosty, ponieważ szpital 

rzeczywiście nie jest zadłużony wręcz oddłużony.  Strata jednego roku może wpłynąć na utratę 

płynności, ale szpital nadal tą płynność posiada. 

 

Radni nie zgłosili więcej interpelacji i zapytań.     

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

Radny Tomasz Klaczyński  powiedział, że poprzednia dyskusja powinna odbyć się w tym 

punkcie posiedzenia. Jego zdaniem dobrze, że dzisiaj wszystko zostało jednoznacznie wyjaśnione 

przez pana Starostę. Jeżeli to co pan Starosta powiedział zostanie, w ten sposób przekazane 
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społeczeństwu to powinno uspokoić opinię publiczną, aby jednoznacznie przeciąć informację o 

zadłużeniu Szpitala.  

Radny zaproponował panu Staroście aby na dożynki organizowane przez Gminę Książ Wlkp. 

zaprosić koła gospodyń wiejskich. Radny powiedział, że dzięki ustawie, która weszła w życie  pod 

koniec listopada ubiegłego roku, na terenie powiatu śremskiego jest kilkanaście takich kół 

gospodyń wiejskich. Jedne działają bardzo aktywnie, drugie dopiero przygotowują się do tego 

działania. Zdaniem radnego byłaby to dobra okazja aby mogły pokazać i zaprezentować co robią. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że poprosi o listę, zostaną wysłane zaproszenia  

i przygotowane odpowiednie stoisko. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poparł pomysł. 

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i oświadczeń.  

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że w ostatnim czasie brał udział w 

25-leciu działalności Śremskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego dodał, że jest to 

pierwsze takie stowarzyszenie, które powstało w Polsce. 

Poinformował, że w związku z tym, że rozpoczyna się okres wakacyjny w lipcu nie są planowane 

komisje i sesja. Najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 29.08 (czwartek), a sesja zaplanowana 

jest na 30.08 (piątek). 

Przewodniczący poinformował również, że wpłynęło pismo od Wicemarszałka Województwa 

Wielkopolskiego Krzysztofa Grabowskiego w związku z problemem i zagrożeniem powodującym 

bardzo trudną sytuację wielkopolskich rolników, związaną z niekorzystnymi zjawiskami na 

rynkach rolnych oraz pogarszającymi się warunkami ekonomicznymi. Kopia pisma stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu, natomiast oryginał pisma znajduję się w wydziale ochrony 

środowiska. 

     

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął IX 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1305. 
 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak 


